
 

 

Geachte Burgemeester, wethouders en gemeenteraadsleden,  

 

Geschokt zijn wij! 

Geschokt over het verloop van de raadsvergadering over het Herstelplan.   

Een wethouder moest worden verzocht of het geluid van zijn laptop uit kon. Er waren veel 

belangstellenden waar onder dames/heren van hoge leeftijd. De gemeente liet deze mensen 

uren staan.  Vervolgens kwamen halverwege de vergadering de bitterballen langs. 

Misplaatst! 

Maar ook geschokt over de denigrerende opmerking van een gemeenteraadslid over de 

professioneel opgezette enquête voor de Toekomst Visie van de Leidse Regio. Dat de 

enquête door de inwoners van Voorschoten negatiever zou zijn ingevuld door dat 

Voorschoten onder preventief toezicht staat. Maar daar ging het juist om; o.a. het meten 

van de tevredenheid over de bestuurskracht van de gemeenten.  

Zo gaat de gemeente om met signalen van haar burgers!! 

Geschokt waren wij om te horen dat de gemeente sinds 2002 al vele keren onder 

preventief toezicht heeft gestaan.  En na al die jaren nog geen verbetering ondanks 

waarschuwingen en signalen van binnen en buiten de gemeenteraad.   

Geschokt ook zijn wij over de maatregelen die worden voorgesteld! Zoals gezegd werd 

door 1 van de raadsleden: draconische maatregelen! Zwakkeren zouden worden gespaard 

maar hoe? Dat is ons volstrekt onduidelijk. Want er wordt bezuinigd op hulpmiddelen, op 

vervoer voor ouderen, op armoede beleid. Welke zwakkeren blijven dan gespaard? De 

tuinkabouters van Voorschoten? 

Geschokt waren wij dat er maar enkele raadsleden wezen op het belang van de 

toekomstige bestuurlijke ontwikkelingen. Voorschoten kan niet doen alsof ze gek zijn en 

denken dat ze op dezelfde weg voort kunnen gaan.  Wij hadden verwacht dat de hele 

gemeenteraad daar de urgentie van zou inzien. Er is hier sprake van hoogmoed zouden we  

kunnen zeggen. Al 14 jaar gaat het bestuurlijk en financieel niet goed met Voorschoten dan 

mag je blij zijn als anderen met je willen samenwerken en dan moet je daar actief aan 

bijdragen, gezien alle ontwikkelingen die er nodig zijn en op Voorschoten afkomen. 

Voorschoten heeft wat te leren!! Voorschoten kan de ontwikkelingen op sociaal, economisch 

en huisvestingsgebied niet alleen handelen. Het kost Voorschoten al moeite om het riool op 

orde te krijgen! 

Geschokt waren wij ook om te horen in raadsvergadering dat het Herstelplan op drijfzand 

is gebaseerd. Immers er is nog geen financiële scan door de provincie gedaan. De 

jaarrekening van 2016 is nog niet volledig afgerond. De dag voor de raadsvergadering over 

het Herstelplan bleek er plotseling een meevaller te zijn van 2,9 miljoen. Het is niet duidelijk 

wat daar structureel van is en waar die meevaller vandaan komt. Er is geen duidelijkheid 

over de toekomstige huisvesting van ambtenaren en de daarbij horende financiële 

verandering. Ook de bestuurlijke toekomst die nog volkomen onduidelijk is heeft invloed op 



 

 

de financiën. Kortom er wordt een plan gemaakt op basis van feiten die onvolledig zijn of 

mogelijk onjuist. 

Er werd dan ook in de raad aangegeven dat het nogal bizar is om de patiënt beiden benen af 

te zagen om dan in een later stadium de conclusie te trekken dat het niet nodig was 

geweest. 

Bijvoorbeeld je kent ouderen geen hulpmiddelen meer toe via de gemeente, terwijl de 

gemeente dat wel had kunnen doen. Of je bebouwd de ijsbaan terwijl omliggende 

gemeenten die juist samen met Voorschoten in stand wil houden.  

Zo dus ook met onze speeltuin aan de van der Waalslaan!!  

Want u kunt zich voorstellen na alle strijd die er is geleverd om de van der Waalslaan als 

groene speellocatie te behouden, we met stomheid waren geslagen dat het nu op 

bladzijde 20 van het Herstelplan weer ten tonele wordt gevoerd! 

We gingen van het verkopen van het gebouw, naar het verkopen van het terrein binnen de 

hekken, naar het verkopen van het terrein binnen de stippellijn. U weet wel de beruchte foto 

met de stippellijn. De rest van het terrein zou alsnog de bestemming groen krijgen. Dat is 

aangenomen in de gemeenteraad. Men was er over eens dat het speelterrein in 2012 al de 

bestemming groen had moeten krijgen. Maar zoals 1 van de raadsleden heeft gezegd; de 

toenmalige raad heeft zitten slapen en heeft het niet aangepast. Op 31 mei 2016 hadden we 

een vergadering van buurtbewoners, werkgroep leden, een ambtenaar en een wethouder. 

Deze wethouder zei ons dat we haar op haar woord konden vertrouwen! Dat er iets meer 

grond verkocht werd als binnen de hekken i.v.m. infrastructuur en ramen wassen maar dat 

de rest een groene speelvoorziening zou blijven en dat het nu echt zou worden aangepast 

met de bestemming groen.  

Letterlijk zei de wethouder ons; “ ik ben een mens van mijn woord anders kan ik ’s morgens 

niet in de spiegel kijken.” 

Nou wethouder heeft u nu een handdoek over de spiegel hangen? 

Maar college en gemeenteraad, wij de bewoners uit de buurt rond de van der Waalslaan 

hanteren het principe: beloofd is beloofd!! En afspraak is afspraak!! 

Uit de bestuurskrachtmeting weten we dat de betrouwbaarheid van de gemeente 

Voorschoten een probleem is. Inmiddels weten we dat niet alleen de betrouwbaarheid maar 

ook het gebrek aan rekenmachines een groot probleem is. 

Maar wij kunnen voor u, op onze vingers uitrekenen dat wij met de van der Waalslaan niet 

de prijs gaan betalen van het misgaan van zoveel zaken hier in Voorschoten. Dat kleine 

stukje groen wat we al zo vaak hebben moeten verdedigen, wat voor de leefbaarheid zo 

belangrijk is gaat niet de prijs zijn voor verkeerde financiële beslissingen! 

Wij willen dan ook de gemeenteraadsleden ondersteunen die het verstandiger vonden om 

het Herstelplan definitief vorm te geven als daarvoor de benodigde informatie en 

gegevens voor handen zijn. Zodat er een goed onderbouwd plan op tafel ligt!! 



 

 

Wij vinden het helemaal niet erg als Voorschoten langer onder Preventief Toezicht blijft. 

Wij zijn blij dat de provincie Voorschoten in de gaten houdt en dat ook nog voorlopig blijft 

doen; want dat is heel hard nodig!!! 

Er kan pas een gezonde financiële situatie ontstaan als je een plan maakt wat deugt en dus 

gebaseerd is op gecontroleerde feiten en op een duidelijke bestuurlijke toekomst. 

Geacht college, geachte gemeenteraad wij besluiten onze inspraak met: 

Beloofd is beloofd, afspraak is afspraak,  

Handen af van de groene speelvoorziening van der Waalslaan!!! 

 

Caroline Plomp  

Werkgroep Groen Spelen van der Waalslaan.  

16 maart 2016. 

Inspraak/Informatie avond in de Dorpskerk.  


